



Locally
Grounded 
Globally *Aware*



All Star Director 全明星导演

You will direct an influential documentary film and have more opportunities to participate in screenings and competitions.

Learn basic skills of interview, shooting, editing and communication. Try to be a media professional to take part in social welfare activities.

该课程由央视、凤凰卫视资深人士授课指导，可学纪录片相关技能，能尝试导短片、参与展映大赛，还能结合升学活动，为申世界顶级大学供有力视频证据，助力挖掘潜力、拓展独特视角。

Eligible Students: G6-G8

Maximum Number: 20

Time: Monday 15:50 - 17:00

Club fee: 3100

Teaching Language: Chinese

Location: TBD

Leader: Guest Teacher

Wutong Chinese Orchestra (Beginner)

梧桐民族乐器（基础）

Wutong Primary Chinese Orchestra provides instrument lessons and ensemble training for students passionate about music. Faculty are top music conservatory graduates.

Instruments: Guzheng, Ruan, Sheng, Bamboo Flute (Dizi). Beginners are welcome.

梧桐中国民族乐器将为学生提供学习乐器和重奏训练课程，师资团队由毕业于国内外一流音乐院校的演奏家们担任。可报名乐器：古筝、阮、笙、竹笛。水平不限，

o 基础可报名。乐器需自备。

Eligible Students: G6-DP1

Maximum Number: 10

Time: Monday 15:50 - 17:00

Club fee: 2800

Teaching Language: Chinese

Location: Practice Room

Leader: Guest Teacher

AMC10 Math Training AMC10 数学竞赛营

This club is designed for G8-9 students who are academically strong in mathematics. Through focused training in algebra, geometry, number theory, probability, and other topics, it aims to extend their problem-solving approaches and expose them to knowledge and methods beyond the standard curriculum.

此竞赛营将针对8-9年级数学能力比较强的学生，通过代数、几何、数论、概率等专题训练，拓展他们的解题思路，学到高于课程难度的知识与方法。

Eligible Students: G8-G9

Maximum Number: 20

Time: Monday 15:50 - 17:00

Club fee: 1800

Teaching Language: Chinese/English

Location: A407

Leader: Zhaohui Yang

AIGC Interstellar Workshop AIGC星际工坊:从地球出发, 设计新世界

Join "AIGC Interstellar Workshop"! Use text-to-text to conceive planets, text-to-image to draw alien worlds, and text-to-video to create cosmic blockbusters. Play with AI tools, start from Earth, and design your new universe with your own hands!

加入《AIGC星际工坊》！用文生文构思星球、文生图绘制外星世界、文生视频打造宇宙大片，玩转AI工具，从地球出发，亲手设计你的新宇宙！

Eligible Students: G6-G8

Maximum Number: 15

Time: Monday 15:50 - 17:00

Club fee: 2700

Teaching Language: Chinese

Location: A208

Leader: Wang Lu

Creative Sewing 创意缝纫

Learn sewing machine skills, unleash your creativity, and upcycle old clothing. Suitable finished products will be sold at the May Fair, or you can create items to beautify the environment or enhance comfort.

学习缝纫机技能，发挥想象力，改造废旧闲置衣物。适合的成品将在May Fair售卖，也可制作美化环境，或提升舒适度的物品。

Eligible Students: G6-DP1

Maximum Number: 10

Time: Monday 15:50 - 17:00

Club fee: 1850

Teaching Language: Chinese

Location: B201

Leader: Lu Jie

Softball Club (Girls Only) 垒球兴趣社 (仅限女生)

Girls' softball is a popular team sport in China and the US. Our middle school club (G6-8) focuses on professional skill training and teamwork, emphasizing pitching and hitting. We combine fundamentals with offensive/defensive strategies, helping girls master advanced skills, boost fitness, and build team spirit.

女子垒球项目是中美主流的女子集体球类项目。中学女垒俱乐部将以专业垒球技能训练与团队合作为核心，强化投球和击球，将基本功和攻防战术配合，帮助女生掌握进阶垒球运动技能，提升体能，培养团队体育精神。

Eligible Students: G6-G8

Maximum Number: 12

Time: Friday 15:50 - 17:00

Club fee: 3300

Teaching Language: Chinese

Location: TBD

Leader: Guest Teacher

Comic Creation(Student-led) 漫画制作（学生开设）

This club aims to analyze comics/manga's broad appeal and study conventions. By season's end, we'll create a short comic. Share your ideas freely—no limits! Passion for comics and creativity are key; drawing skills are optional. See you Monday!

该俱乐部将分析漫画的受欢迎原因并研究漫画惯例，最终共同创作一本漫画。欢迎分享你的想法！无任何限制，只需热爱漫画和创意，画技非必需。周一见！

Eligible Students: G6-G10
Maximum Number: 15
Time: Monday 15:50 - 17:00
Club fee: 500
Teaching Language: English
Location: C408
Leader: Krystal Liu

BWYA English Debate Club (Student-led)

世青英文辩论社（学生开设）

We explore diverse topics, build strong arguments, and enhance quick-thinking skills. Learn various debate formats like Extemporaneous, Public Forum, and British Parliamentary debate, and receive top training and competition prep.

由世青WSDA校园大使创立，本社团提供专业全面的英文辩论训练。我们探讨多元议题，学习构建论点与快速反应，涵盖即兴辩论、公共论坛式及英国议会制辩论，并提供实战训练与备赛指导，助力表达与思辨能力提升。

Eligible Students: G6-G9
Maximum Number: 20
Time: Monday 15:50 - 17:00
Club fee: 500
Teaching Language: English
Location: C211
Leader: Eric Hu

SOS (Support Our Students) SOS 朋辈心理

S.O.S (SupportOurStudents). S.O.S club helps student to learn counseling skills which will help them to serve the community better by peer support those in need.

朋辈心理辅导社旨在帮助学生学习心理辅导的技巧，并运用这些技巧去帮助有需要的同伴。

Eligible Students: G9-DP1

Maximum Number: 30

Time: Friday 15:50 - 17:00

Club fee: 1800

Teaching Language: Chinese/English

Location: A407

Leader: Veronica Ho

Math Club Play-Prove-Pass it on (Student-led) 数学兴趣社 玩·证·传承 (学生开设)

We will explain interesting mathematics in our session. If you like to explore math or simply want to improve your math, this club will be an amazing choice for you

本社将带你领略趣味数学，无论你是想探索数学还是提升数学能力，这里都是你的绝佳选择。

Eligible Students: G6-DP1

Maximum Number: 20

Time: Monday 15:50 - 17:00

Club fee: 500

Teaching Language: Chinese

Location: TBD

Leader: Peter Wang; Eoin Sun

Wutong Pop Musical Instrument 梧桐流行电乐团

The Wutong Music Introductory Course offers students who are passionate about playing electric instruments such as the electric guitar and electric bass.

The course aims to help students acquire fundamental instrumental skills.

梧桐流行乐器课程将为热爱电吉他、电贝司等电声乐器演奏和弹唱的同学提供课程，旨在让学生掌握乐器基本的演奏能力，后期组建流行、摇滚乐队。

Eligible Students: G6-DP1

Maximum Number: 10

Time: Monday 15:50 - 17:00

Club fee: 2800

Teaching Language: Chinese/English

Location: Practice Room

Leader: Guest Teacher

Table Tennis Club 乒乓球兴趣社

Want fitness, friends, and stress relief?

Come play after school! Professional guidance makes every stroke count—students of all grades are welcome; prizes await at the end-of-term tournament!

想强身健体、结交伙伴、减压放松？放学后来打球！专业指导让每次挥拍有收获，欢迎各年级同学都参加；期末比赛有奖！

Eligible Students: G6-DP1

Maximum Number: 20

Time: Wednesday 15:50 - 17:00

Club fee: 2000

Teaching Language: Chinese/English

Location: 1st Floor, H Building

Leader: Zhang Tianji

eÑe 西班牙语社团

Curious about Spanish? Join our club!
Experience the language through music, conversation, and culture. It's fun, social, and the perfect first step.
Ready for the adventure? ¡Te esperamos!

对西班牙语好奇吗？加入我们吧！通过音乐、对话和文化亲身体会这门语言。有趣又社交，这是完美的第一步。准备好开始冒险了吗？¡Te esperamos!

Eligible Students: G6-DP1
Maximum Number: 10
Time: Monday 15:50 - 17:00
Club fee: 1800
Teaching Language: Spanish
Location: A413
Leader: Ramon Villar

School Cultural and Creative Products (Student-led) 校园文化设计创作（学生开设）

Students explore art, graphic design and cultural expression. We host workshops, collaborate on campus projects, and turn ideas into visual stories. Join us to unleash your creativity and connect with fellow art lovers!

文化设计俱乐部是创意爱好者的聚集地，我们探索多元艺术形式，开展设计工作坊与校园文创项目，让灵感落地为视觉作品。欢迎所有热爱设计与文化的同学加入，一起用创意表达自我！

Eligible Students: G6-DP1
Maximum Number: 15
Time: Monday 15:50 - 17:00
Club fee: 600
Teaching Language: Chinese/English
Location: TBD
Leader: Cathy Chen

Badminton Club 羽毛球兴趣社

Badminton is a full-body exercise for all ages. It's flexible, with no venue or participant limits, and intensity can be adjusted. The game's diverse ball movements make it highly engaging and fun to play and watch.

羽毛球是一项适合全年龄段的全身运动，它非常灵活，没有场地或人数限制，强度也可以自由调节。这项运动中球路多变，观赏性和趣味性十足，玩起来和看起来都特别带劲！

Eligible Students: G6-DP1

Maximum Number: 24

Time: Monday 15:50 - 17:00

Club fee: 1900

Teaching Language: Chinese/English

Location: Sports Centre

Leader: Sajid Khursheed

Political Science Club (Student-led) 政治学兴趣社（学生开设）

This is a club about politics, content includes lecture, discussion, debate and mock voting.

这是一个有关政治学的兴趣社，活动内容包括讲座、讨论、辩论和模拟投票。

Eligible Students: G9-DP1

Maximum Number: 16

Time: Monday 15:50 - 17:00

Club fee: 500

Teaching Language: Chinese/English

Location: C402

Leader: Kevin Cheng

Chinese Hiphop Club (Student-led) 中文嘻哈社 (学生开设)

This is the Chinese Hip Hop Club. No pressure, just enjoy the music. All people who love hip hop music are welcomed. Before the end of the semester, all members will gather for a cypher together. Please enjoy!

这里是中文嘻哈社，搞正经嘻哈，享嘻哈人生。欢迎所有喜欢国内外嘻哈音乐的听众们，在学期结束前全体成员会一起出cypher，尽情期待！

Eligible Students: G6-DP1
Maximum Number: 10
Time: Monday 15:50 - 17:00
Club fee: 500
Teaching Language: Chinese
Location: TBD
Leader: Kevin Li

Global Guardians (Student-led) 全球保护者 (学生开设)

Join global guardians, protect the environment. The Global Guardian club aim to raise awareness on diverse global issues. YOU COULD GAIN LOADS OF CAS HOURS.

加入全球保护者，保护环境。全球保护者俱乐部意在宣传许多问题，由你来选。你可以得到许多CAS小时。

Eligible Students: G6-DP1
Maximum Number: 20
Time: Monday 15:50 - 17:00
Club fee: 520
Teaching Language: Chinese/English
Location: TBD
Leader: Han Mingqing

Baseball Training Team 棒球训练队

This club offers professional training and a supportive team environment for teenagers. It not only improves physical fitness, coordination, and concentration but also fosters responsibility, discipline, and teamwork.

初中棒球训练队为青少年提供专业的棒球训练与团队成长空间，不仅能提升初中生体能、协调性与专注力，还能培养责任感、纪律性和团队合作精神。在系统训练与友好竞赛中，学生将学会坚持、沟通与面对挑战，收获自信，全面提升青春期成长的综合素质。

Eligible Students: G6-G8

Maximum Number: 12

Time: Tuesday 15:50 - 17:00

Club fee: 3300

Teaching Language: Chinese

Location: TBD

Leader: Guest Teacher

Laser Shooting 光电射击

Modeled after Olympic 10m air rifle/pistol events, this laser shooting uses safe laser guns to replicate shooting without ranges. It lets kids easily experience Olympic shooting, boosting focus, resilience, and fulfilling their shooting dreams.

奥运光电射击，以激光枪还原射击训练，安全零门槛。让孩子轻松接触奥运射击，锻炼专注力与抗压能力，圆射击梦想。

Eligible Students: G6-G8

Maximum Number: 10

Time: Tuesday 15:50 - 17:00

Club fee: 2300

Teaching Language: Chinese

Location: 1st Floor, H Building

Leader: Guest Teacher

Rocket Engineer 火箭工程师

By teaching rocket design principles, methods, and technologies through practical operations—including learning, software design, manufacturing, launch, and recovery—students enhance their rocket design skills, engineering abilities, innovative thinking, and teamwork.

通过系统讲解火箭设计的原理、方法和技术并结合实际操作。包含知识学习、电脑软件设计到制作发射回收。提升学生的火箭设计能力，培养工程设计能力、创新思维和团队协作精神。

Eligible Students: G6-G8

Maximum Number: 15

Time: Thursday 15:50 - 17:00

Club fee: 2800

Teaching Language: Chinese

Location: TBD

Leader: Guest Teacher

Basketball Club (Student-led) 篮球兴趣社 (学生开设)

Holding full court match every week, aiming to develop basketball skills.

每周举行全场比赛，旨在提高篮球技能。

Eligible Students: G7-DP1

Maximum Number: 12

Time: Tuesday 15:50 - 17:00

Club fee: 500

Teaching Language: Chinese

Location: Sports Centre

Leader: Kimmy Wang

Wolves Robotics Club

机器人兴趣社

Here, students build and program robots while learning mechanical design, electronics, and coding. Whether beginner or experienced, you'll collaborate on projects and prepare for exciting competitions. Develop problem-solving skills, teamwork, and build a strong STEAM learning record in your profile for ideal university applications!

学习机械设计、电子技术和编程，亲手打造和操控机器人。无论你是初学者还是有经验的爱好者，都将参与团队项目，并为精彩的比赛做准备。打造强大的STEAM学习经历，为理想大学的申请增添亮点！

Eligible Students: G6-G10

Maximum Number: 15

Time: Wednesday 15:50 - 17:00

Club fee: 2350

Teaching Language: Chinese/English

Location: A109

Leader: Wang Wei

Wutong String Music

(Advanced 1v2)

梧桐弦乐课程（高阶1对2）

Wutong string music is designed for students passionate about string performance, focusing on building solid playing fundamentals. Students must provide their own instruments.

为有基础的弦乐演奏的学生提供高阶弦乐专业指导课程，旨在训练学生的演奏能力。报名要求：自备乐器。

Eligible Students: G6-DP1

Maximum Number: 2

Time: Tuesday 15:50 - 17:00

Club fee: 3740

Teaching Language: Chinese

Location: Practice Room

Leader: Guest Teacher

Wutong String Music (Beginner) 梧桐弦乐课程（基础）

Wutong string music is designed for students passionate about string performance, focusing on building solid playing fundamentals. Students must provide their own instruments.

为热爱弦乐演奏的学生提供入门弦乐课程，旨在训练学生的演奏基本功。报名要求：自备乐器。

Eligible Students: G6-DP1
Maximum Number: 10
Time: Tuesday 15:50 - 17:00
Club fee: 2800
Teaching Language: Chinese
Location: Practice Room
Leader: Guest Teacher

Pickleball 新纽带匹克球

This thrilling new sport blends tennis, badminton, and table tennis! Easy to learn and endlessly fun, our team matches boost reflexes, coordination, and teamwork. Feel the game's excitement, bond with new friends, and ignite your sports passion—join the fun today!

融合网球、羽毛球与乒乓球的新潮运动！轻松上手，乐趣无穷，在趣味团队对战中全面提升反应力、协调性与团队精神，带你体验挥拍的快感，结交运动伙伴，一起点燃运动热情！

Eligible Students: G6-G8
Maximum Number: 16
Time: Tuesday 15:50 - 17:00
Club fee: 2700
Teaching Language: Chinese
Location: Sports Centre
Leader: Guest Teacher

Musical Club (Student-led) 音乐剧兴趣社 (学生开设)

Musical Club welcomes singing, acting, and dancing enthusiasts! Explore musical theatre through workshops and rehearsals.

Boost skills via teamwork, aiming for stagework with scenes from diverse musicals. Projects may lead to public shows or recorded highlights, celebrating music storytelling. Join us!

音乐剧社团欢迎热爱歌唱、表演与舞蹈的同学！通过工作坊和排练提升技能，培养团队协作。以“拼贴式舞台作品”为目标，精选经典片段呈现。成果含公开演出或视频展示，共赏音乐剧魅力。

Eligible Students: G6-DP1

Maximum Number: 20

Time: Tuesday 15:50 - 17:00

Club fee: 500

Teaching Language: Chinese/English

Location: TBD

Leader: Aurora Yue; Ashley Wang

Brain Bee Competition Brain Bee 科学知识竞赛

Brain Bee Competition is a teen neuroscience competition founded in 1998 by the Society for Neuroscience. It operates in over 50 countries, with 25,000 participants yearly. Competitions occur at local, national, and international levels, covering brain structure, functions, diseases, and research.

Brain Bee是1998年美国神经科学学会创立的青少年神经科学赛事，全球50多国设分站，每年2.5万学生参与。分地区、全国、国际三级，内容涵盖大脑结构、感知、记忆、语言、运动、睡眠、情绪以及脑疾病和前沿研究等多个方面。

Eligible Students: G6-G8

Maximum Number: 15

Time: Wednesday 15:50 - 17:00

Club fee: 1900

Teaching Language: Chinese/English

Location: E201

Leader: Zhu Meiling

Architectural Construction

建筑搭建

This club merges elementary math concepts like shapes into hands-on building, helping children grasp them easily. In large projects, they enjoy teamwork and collaboration.

建筑搭建课程以通识教育为理念，以空间力训练为核心，课程融合了数学中图形、方位等几何相关知识点，并将它们巧妙融入动手搭建的课堂中。孩子们通过动手搭建轻松掌握。在大型搭建中体验团队协作的乐趣。

Eligible Students: G6-G8

Maximum Number: 10

Time: Friday 15:50 - 17:00

Club fee: 2850

Teaching Language: Chinese/English

Location: TBD

Leader: Guest Teacher

CNC Physics Club

冲刺物理

This club aims to support students who are concerned about their performance in the CNC Physics Exam. It will provide comprehensive review sessions of all CNC content covered during G8 and G9 Physics.

本俱乐部旨在帮助对 CNC 物理考试有顾虑的学生。俱乐部将提供关于 G8 和 G9 物理课程中所有 CNC 内容的全面复习课程。

Eligible Students: G9

Maximum Number: 16

Time: Monday 15:50 - 17:00

Club fee: 1800

Teaching Language: Chinese

Location: C404

Leader: Zheng Dexiang

Korean Poetry Club (Student-led) 韩语诗歌社团 (学生开设)

The Korean Poetry Club delves into Korean poetry via reading, discussion, and creative writing. Members analyze classic and modern poems, share insights, and craft original works inspired by Korean culture. It fosters literary expression, reflection, and appreciation beyond classroom learning.

韩语诗歌社团聚焦阅读、分析与创作韩语诗歌。社员赏析经典及当代诗作，讨论分享并尝试原创。旨在提升文学理解与书面表达，为诗歌爱好者搭建交流平台。

Eligible Students: G6-G10

Maximum Number: 15

Time: Wednesday 15:50 - 17:00

Club fee: 500

Teaching Language: Korean

Location: C405

Leader: Justin Kim

International Chess Club 兰亭骑士国际象棋

For students with strong chess basics aiming for competition. Training emphasizes calculation, position evaluation, time management, and mindset. Through gameplay and analysis, students grasp tournament rules and rhythm, developing a stable competitive strategy for school and official events.

本课程面向具备一定国际象棋基础并有参赛需求的学员，围绕正式竞赛体系进行系统训练，重点提升计算能力、局面判断、时间管理及比赛心态。课程结合实战对弈与赛后复盘，帮助学员熟悉比赛规则与对局节奏，逐步建立稳定的竞赛思维，为参与校际及正式赛事做好准备。

Eligible Students: G6-G8

Maximum Number: 20

Time: Wednesday 15:50 - 17:00

Club fee: 2400

Teaching Language: Chinese

Location: TBD

Leader: Guest Teacher

Rubbish Arts (Student-led) 垃圾艺术 (学生开设)

Club members explore environmental issues and solutions. They upcycle waste into art with explanations, aiming for a semester-end exhibition offering SA hours. The final products educate on sustainability, aligning with the club's eco-friendly mission.

社团成员学习环境议题及解决方案，将废品如瓶子、纸板转化为环保艺术品并附说明。学期末展览提供SA小时及认证，作品兼具教育意义，践行俱乐部以乐趣守护环境的使命。

Eligible Students: G6-G10

Maximum Number: 15

Time: Wednesday 15:50 - 17:00

Club fee: 500

Teaching Language: Chinese

Location: A103

Leader: William Lu

Debate Club (Student-led) 辩论兴趣社 (学生开设)

Join our Debate Club to develop confident speakers, critical thinkers, and compassionate leaders. Students gain public speaking, research, teamwork, and competitive experience in a supportive setting. Weekly sessions, expert coaching, and friendly tournaments welcome all debaters. Start now!

加入辩论俱乐部，培养自信演讲者、思辨问题解决者和同理心领导者。学生提升演讲、研究、团队合作能力，积累竞赛经验。每周训练、专业教练和友好比赛，欢迎所有辩手加入！

Eligible Students: G6-DP1

Maximum Number: 20

Time: Thursday 15:50 - 17:00

Club fee: 500

Teaching Language: English

Location: C403

Leader: Richard Ren; Dominic Shan

Public Forum Club (Student-led)
美式辩论课堂 (学生开设)

Compete nationally, make friends, and win trophies. Develop critical thinking and adaptability—skills that boost academics. Participate actively and enjoy the fun! Sign up now!

**跟随国榜第一导师，体验纯正美式辩论！
高手指导入门、竞赛辅导、稿件修改，助你发掘潜力，在NHSDLC等赛事中快速提升！**

Eligible Students: G6-G8

Maximum Number: 15

Time: Wednesday 15:50 - 17:00

Club fee: 500

Teaching Language: English

Location: TBD

Leader: Jonathan Shen

Dementia Psych-Dance &
Community Club

认知症心理舞蹈与社区 (学生开设)

This club aims to serve elderly people with dementia. Students learn how to use art therapy techniques (such as dancing) to help the elderly relax both physically and mentally. They also go to nursing homes to complete public welfare activities, accumulate public welfare hours, assist in university applications, and can earn SA/CAS hours.

本俱乐部以服务认知症老人为目标，组织学生们在课上学习如何使用艺术疗愈技巧（如舞蹈）来帮助老人放松身心，并去养老院完成公益活动，累计公益时长，助力大学申请，且参与俱乐部可得SA/CAS时长。

Eligible Students: G7-DP1

Maximum Number: 20

Time: Wednesday 15:50 - 17:00

Club fee: 650

Teaching Language: Chinese/English

Location: A407

Leader: Grace Xia

Business Club (Student-led) 商业兴趣社 (学生开设)

The club enriches your knowledge in business management while preparing you for business competitions. The club assists you in business management proficiency and to enhance your accolades.

商业兴趣色旨在提升学生的商官能力以及通过商业竞赛丰富履历。

Eligible Students: G6-DP1

Maximum Number: 20

Time: Wednesday 15:50 - 17:00

Club fee: 500

Teaching Language: English

Location: A414

Leader: Richard Ren; Daniel Li

Handmade Animal Heads (Student-led)

兽头手工制作 (学生开设)

Choose your own style and color to create an exclusive animal head, professional teachers will guide you throughout the process, provide a complete set of animal claw materials, and create unique works by hand. Come to unlock the fun of handicrafts.

自选款式颜色打造专属兽头，专业老师全程辅导实操，兽爪材料全套提供，亲手做独一无二的作品，快来解锁手工乐趣~

Eligible Students: G6-G7

Maximum Number: 8

Time: Wednesday 15:50 - 17:00

Club fee: 500

Teaching Language: Chinese

Location: TBD

Leader: Chloe Wang; Lucy Lin; Azore meng

Tennis and Sports Knowledge Club
(Student-led)

网球与体育知识兴趣社 (学生开设)

The Tennis & Sports Knowledge Club teaches basic tennis skills and sports essentials. Members enhance techniques, grasp strategies, and cultivate healthy habits.

网球与体育知识俱乐部旨在向学生介绍基础网球技能和常见体育知识。通过技巧讲解、实践训练和交流讨论，帮助成员提升运动能力，理解比赛策略，培养良好的运动习惯，在轻松积极的氛围中享受运动。

Eligible Students: G10-DP1

Maximum Number: 13

Time: Wednesday 15:50 - 17:00

Club fee: 500

Teaching Language: Chinese

Location: C408

Leader: Charlotte Wu

Junior International Chess Club
(Student-led)

初级国际象棋娱乐(学生开设)

If you like to play chess you can come. No one will control how you talk and it is very free. You can do things like searching in class for how to do moves. If you don't know how to play chess I can also teach you.

这个俱乐部非常的自由，你可以做任何有关象棋的事情。我可以教一些基础的知识，虽然我也不是一个很厉害的人。这个俱乐部是为了练习国际象棋，不接受在俱乐部的时间里写作业哦！

Eligible Students: G6-G8

Maximum Number: 12

Time: Wednesday 15:50 - 17:00

Club fee: 520

Teaching Language: Chinese

Location: C201

Leader: Jeffrey Yang

Musical Arrangement and Production **音乐编曲与制作**

Learn to transform musical ideas into finished work: Sibelius (notation) / Logic Pro (DAW) Style-specific writing (Pop, Jazz, R&B) Orchestration, recording, mixing.

在当代科技的加持下（比如使用Sibilius专业制谱软件制谱/ Logic Pro 制作音乐），学习各个风格编写（例如：Pop, Blues, Rock, Jazz, Latin, Funk, R&B, Hip-hop），多声部管弦乐编写，进行录音、编辑、编曲、混音等核心操作，将“音乐想法”变成“音乐作品”。

Eligible Students: G6-G8

Maximum Number: 15

Time: Wednesday 15:50 - 17:00

Club fee: 2300

Teaching Language: Chinese

Location: TBD

Leader: Guest Teacher

Video Editing & Production Club (Student-led)

视频剪辑与制作 (学生开设)

The Video Editing & Production Club aids students in excelling in video-based assessments. We offer tools, skills, and feedback to help plan, create, and refine academic videos that are technically sound and effectively convey learning.

视频剪辑与制作俱乐部助力学生提升视频类总结性评估成绩。提供工具、技能培训及协作反馈，支持学生规划、制作并优化技术精湛且有效传递学习内容的学术视频。

Eligible Students: G6-G8

Maximum Number: 20

Time: Thursday 15:50 - 17:00

Club fee: 500

Teaching Language: Chinese/English

Location: C203

Leader: Doris Li; Elina Wang

Football Club (Student-led) 足球兴趣社 (学生开设)

Providing a structured CAS/SA program with a minimum of 14 logged activity hours weekly, this club delivers curriculum-aligned training in athletic discipline, teamwork, and community engagement.

本俱乐部提供系统的CAS/SA项目，确保每周最低14小时的可记录活动时长，提供符合课程标准的训练，培养运动素养、团队协作及社区参与能力。

Eligible Students: G6-DP1

Maximum Number: 20

Time: Wednesday 15:50 - 17:00

Club fee: 500

Teaching Language: Chinese/English

Location: Football Pitch (West)

Leader: Ilia Mezhev; William Wang

Model United Nations Club (Student-led) 模拟联合国社团 (学生开设)

MUN aims to turn students into future leaders. Participants engage in debates, lessons, and activities on global issues, preparing them for national/international conferences. Club members also represent BWYA at these events.

模拟联合国通过参与辩论，活动，及有趣的课程，将学生培养成未来的领导者。俱乐部聚焦于国际关系，政治，社会问题等话题，而成员会有机会代表世青学校参加相关活动。

Eligible Students: G6-DP1

Maximum Number: 30

Time: Thursday 15:50 - 17:00

Club fee: 500

Teaching Language: English

Location: A405

Leader: Donna Li; Sean Chai

MYP Lab Legends (MLL)

MYP实验室

Go beyond the textbook with hands-on experiments. We build essential skills: designing investigations and analyzing data. Learn to think, write, and work like a real scientist.

在这里，你将超越课本，动手实践物理、化学和生物实验。我们致力于培养核心科学技能：设计探究方案与数据分析能力。学习像真正的科学家一样思考、写作和探索。加入我们，将你的科学好奇心转化为强大的实践能力

Eligible Students: G7-G8

Maximum Number: 20

Time: Thursday 15:50 - 17:00

Club fee: 1900

Teaching Language: English

Location: E211

Leader: Sam Shahsavari

World Citizen

世界公民

"World Citizen" will support students in developing skills and finding direction to build community spirit, lead community projects, and grow as global citizens.

世界公民帮助学生培养社区精神、领导本地项目，成长为有思想的全球公民。在AI和自动化改变价值标准的时代，我们将通过文化、身体和意识形态的贡献来衡量价值。

Eligible Students: G6-DP1

Maximum Number: 20

Time: Thursday 15:50 - 17:00

Club fee: 1800

Teaching Language: English

Location: E201

Leader: Christeyen Sanders

Chemistry Gas Station Club

化学提升加油站

Aimed to ignite students' interest in chemistry via fun, gamified activities, reinforcing foundational knowledge and fostering independent learning and scientific thinking.

化学提升加油站通过游戏化学习，让化学变得生动有趣。在这里，学生不仅能巩固基础，更能提升自主学习能力，发展科学探究精神。加入我们，全面提升化学成绩！

Eligible Students: G9-DP1

Maximum Number: 10

Time: Thursday 15:50 - 17:00

Club fee: 1800

Teaching Language: Chinese/English

Location: E203

Leader: Helen Xiaohui Xu

Wutong Wind Ensemble

(Advanced 1v2)

梧桐管乐课程（高阶1对2）

Wind Ensemble Training for advanced players, building foundational skills and ensemble technique. Wind Ensemble Instruments: Flute, Clarinet, Saxophone. Requirements: Bring own instrument.

梧桐西洋管乐课将为学生提供高阶管乐重奏课程，旨在训练学生的演奏基本功能力和乐队的协作能力 可报名乐器：长笛、单簧管、萨克斯管。报名要求：自备乐器。

Eligible Students: G6-DP1

Maximum Number: 2

Time: Thursday 15:50 - 17:00

Club fee: 3740

Teaching Language: Chinese

Location: Practice Room

Leader: Guest Teacher

Emotional Value Club

情绪价值兴趣社（学生开设）

Interactive environments from the perspective of youth. This platform delivers emotional value and self-realization, helping young people manage emotions, self express, and develop confidence.

我们用青少年自己的视角结合音乐、美术、设计等多元艺术形式，借助前沿AI技术搭建线上线下融合的交互场景，为青少年输送情绪价值，促进其心理成长与自我实现。

Eligible Students: G6-DP1

Maximum Number: 20

Time: Thursday 15:50 - 17:00

Club fee: 500

Teaching Language: Chinese

Location: TBD

Leader: Aurora Yue

Needle Felting and Music

羊毛毡社团

Join this club to decompress and work on artistic projects. We listen to chill music while creating unique handmade items. It is a relaxing environment for anyone looking to unwind and develop new skills.

欢迎加入羊毛毡社团！在这里，你可以伴随着舒缓的音乐，静下心来创作精美的手工艺品。这是一个解压且充满艺术氛围的空间，非常适合想要放松身心、探索新技能的你。欢迎每一位同学来和我们一起开启这段治愈的创作之旅。

Eligible Students: G8-DP1

Maximum Number: 20

Time: Thursday 15:50 - 17:00

Club fee: 1900

Teaching Language: English

Location: TBD

Leader: Erik Chong

Handwriting Club

玩转“手帐”

We explore diaries, collages, and culture readings, using creativity to enrich life. In AI times, we cherish handwritten warmth, turning days into art and meeting a brighter self.

手账青春社招新！一起用私密日记、手绘拼贴、文化阅读等形式，亲手记录青春。在AI时代，我们珍视书写温度，将日常写成诗画，遇见更美好的自己！

Eligible Students: G6-G9

Maximum Number: 15

Time: Thursday 15:50 - 17:00

Club fee: 2000

Teaching Language: Chinese

Location: A403

Leader: Tang Jing

Leather Artisan

皮具匠人

Know different types of leather, learn basic leathercraft techniques, and create their own leather handicrafts, wallets, schoolbags and more. This not only hones their hands-on skills and enhances their artistic taste, but also heals their body and mind through handcrafting.

皮具匠人俱乐部将带领孩子们认识皮料、学习基本的皮具制作方法，制作属于自己的皮具手办、钱包和书包等。锻炼动手能力、提升艺术审美、通过手作疗愈身心。

Eligible Students: G6-DP1

Maximum Number: 15

Time: Thursday 15:50 - 17:00

Club fee: 2800

Teaching Language: Chinese

Location: B206

Leader: Guest Teacher

Wutong Wind Ensemble 梧桐管乐课程 (基础班)

Wind Ensemble Training for beginner, building foundational skills and ensemble technique. Wind Ensemble Instruments: Flute, Clarinet, Saxophone. Requirements: Bring own instrument.

梧桐西洋管乐课将为学生提供入门管乐重奏课程，旨在训练学生的演奏基本功能和乐队的协作能力。可报名乐器：长笛、单簧管、萨克斯管。报名要求：自备乐器。

Eligible Students: G6-DP1

Maximum Number: 10

Time: Thursday 15:50 - 17:00

Club fee: 2800

Teaching Language: Chinese

Location: Practice Room

Leader: Guest Teacher

Biology Lab Explorers Club 生物实验室探索者 (学生开设)

Join our biology lab club, do fun experiments, explore life's little secrets and learn cool science facts!

来生物实验社动手玩，探索生命小秘密，解锁超多有趣科学小知识！

Eligible Students: G7

Maximum Number: 12

Time: Friday 15:50 - 17:00

Club fee: 500

Teaching Language: Chinese/English

Location: E211

Leader: Oscar Zou; Rain Zhang; Dylan Gu; Anita Liu

TRPG Club (Student-led) 桌游兴趣社 (学生开设)

TRPG Club is primarily a table role-playing game. All you need is paper, pen, dice, and some imagination and creativity to build your own stories.

TRPG club 是基于桌上角色扮演游戏为主。你只需要纸，笔还有骰子，以及一些想象力与创造力就能构建出属于你自己的故事。

Eligible Students: G8-DP1

Maximum Number: 20

Time: Thursday 15:50 - 17:00

Club fee: 500

Teaching Language: Chinese/English

Location: C410

Leader: Moon Wu; Henry Zhan

Campus Green Corner (Student-led)

校园植物角 (学生开设)

Care for your own campus plant. Relax and unwind while earning CAS/SA hours with global engagement and ethics outcomes.

加入我们，认领专属绿植，学习养护与环保知识，亲手打造校园植物角。养护中放松身心，忘却压力。提供CAS/SA hours，涵盖global engagement等学习成果，额外hours等你收获！期待你的加入！

Eligible Students: G9-DP1

Maximum Number: 20

Time: Friday 15:50 - 17:00

Club fee: 550

Teaching Language: Chinese/English

Location: TBD

Leader: Hanna Lyu

Waste Magician (Student-led) 变废为宝 (学生开设)

We transform daily waste into nutritious soil for school and community plants. Now seek new members to improve community impact.

变废为宝社团将日常垃圾转化为营养土壤，滋养学校及社区植物。作为社长，我们组织活动、制作堆肥，历经五年探索，培育出专属堆肥。未来，我们期待新成员加入，提升堆肥质量，共创绿色社区！快来助力吧！

Eligible Students: G6-DP1
Maximum Number: 30
Time: Friday 15:50 - 17:00
Club fee: 600
Teaching Language: Chinese/English
Location: E201 & Garden
Leader: Justin Xiong; Kurt Zhang; Peter Wang

Stray Cat and Dog Rescue Club 流浪猫狗救助社团

Learn how to rescue stray cats and dogs and essential pet care. We organize visits to animal hospitals and meet with professional vets, to deepen your understanding of animal welfare.

在我们社团，你将学习救助流浪猫狗的实际方法（如科学准备膳食）及相关宠物知识。我们将定期举办活动，例如参观宠物医院、与专业兽医交流，并邀请兽医专家举办讲座，帮助你更好地关爱动物。

Eligible Students: G6-G10
Maximum Number: 8
Time: Friday 15:50 - 17:00
Club fee: 500
Teaching Language: Chinese
Location: TBD
Leader: Alice Xiao

Traditional Chinese Handicrafts

中国传统文化手作工坊

Explore traditional Chinese crafts, patterns, motifs, and the use of colors. Students will learn to apply these traditional cultural expressions, laying a solid foundation of Chinese tradition.

中国传统文化手作俱乐部将带学生了解中国传统手工艺、纹样、图案、颜色的使用等，通过不同工艺的手作活动，让学生们学习运用这些传统文化的表达方式，为孩子构建中式美学底色。

Eligible Students: G6-DP1

Maximum Number: 15

Time: Friday 15:50 - 17:00

Club fee: 2800

Teaching Language: Chinese

Location: B201

Leader: Guest Teacher